
 
 
 

Protokoll Årsmöte LuftfartsSeniorerna 
 

 
 
 
Datum och tid 2024-03-07 kl. 14:00 

 
Plats Hemgården, Norrköping 

 
 
Inledning 
 
Innan mötet formellt öppnades utlyste ordförande Per-Owe Ohlsson en tyst minut för de tidigare 
arbetskamraterna Bo Redeborn, Bengt Theander och Ulla Wigström som avlidit under året. 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Per-Owe Ohlsson hälsade 30 medlemmar välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
2. Val av ordförande för mötet 
Arne Axelsson valdes till ordförande för mötet. 
 
3. Val av sekreterare och justeringsman för mötet 
Gunilla Blank valdes till sekreterare för mötet och Jan Noréus och Erik Söderberg valdes att 
justera protokollet. 
 
4. Fråga om mötet utlysts enligt stadgarna 
Stadgarna föreskriver att kallelsen ska skickas ut senast 3 veckor innan årsmötet. Kallelsen 
skickades ut den 1 februari, dvs 5 veckor före mötet. Mötet konstaterade att utlysningen var 
stadgeenlig. 
 
5. Fastställande av dagordning 
Den föreslagna dagordningen, som överensstämmer med vad som anges i stadgarna, fastställdes. 
 
6. Behandling av styrelsens verksamhetsberättelse och ekonomisk redogörelse 
Anders Österlund presenterade styrelsens verksamhetsberättelse. Monica Orke presenterade den 
ekonomiska redogörelsen. Verksamhetsberättelse och ekonomisk redogörelse lades till 
handlingarna. 
 
7. Behandling av revisorernas berättelse 
Revisor Urban Trygg presenterade revisorernas berättelse och föreslog att mötet skulle godkänna 
resultat- och balansräkningen samt bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2023.  
 
8. Fastställande av resultat- och balansräkning 
Resultat- och balansräkningen för 2023 fastställdes och godkändes av mötet. 
 
9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för 2023. 
 
10. Val av ordförande i föreningen för ett år 
Per-Owe Ohlsson omvaldes till föreningens ordförande för ett år till årsmötet 2025. 
 
11. Val av styrelseledamöter. Ledamöterna väljs växelvis för två år 
 
Årsmötet valde följande ledamöter till styrelsen: 



Monica Orke Omval 2 år Till årsmötet 2026 
Marianne Sahlin-Karlsson Nyval 2 år Till årsmötet 2026 
Siewert Wallman Nyval 2 år Till årsmötet 2026 

 
Följande ledamöter kvarstår till årsmötet 2025: 
 Gunilla Blank 
 Per Fröberg 
 
12. Val av revisorer och en ersättare. Dessa väljs för ett år 
 
Årsmötet valde följande till revisorer och ersättare: 
 
Jan Winnfors Ordinarie Omval 
Urban Trygg Ordinarie Omval 
Gunbritt Degerberg Ersättare Omval 

 
13. Val av valberedning för ett år 
 
Årsmötet valde följande ledamöter till valberedningen: 
 
Gunbritt Degerberg, sammankallande Omval 1 år 
Göran Ranlöf Omval 1 år 
Roland Burman Nyval 1 år 

 
14. Beslut om verksamhetsplan och budget för påbörjat verksamhetsår 
Den av styrelsen presenterade verksamhetsplanen och budgeten för 2024 godkändes.  
 
Anders Österlund föreslog att styrelsen till nästa årsmöte (2025) undersöker kostnaderna för en 
resa med övernattning. Göran Ranlöf föreslog att föreningen överväger att subventionera mer för 
en sådan resa med övernattning. 
 
Årsmötet beslutar att styrelsen tar fram ett förslag till en tvådagarsresa till nästa årsmöte (2025). 
 
15. Beslut om medlemsavgift för påbörjat verksamhetsår 
Årsmötet beslutade att medlemsavgiften för 2024 blir oförändrad 150 kronor.  
 
16. Behandling av frågor väckta av styrelsen 
Styrelsen föredrog ett förslag till ändring av stadgarna §2, §3 och §7. Årsmötet beslutade att ändra 
stadgarna enligt förslag.  
 
Förslaget följdes av en diskussion om höjningen av årsavgiften för nästa år (2025).  
 
Styrelsen föreslog för årsmötet att fastställa medlemsavgiften för 2025 till 200 kr redan nu vilket 
är en konsekvens av stadgeändringen som beslutats.  
 
Här följde en diskussion om vi skulle bibehålla 150 kr även för nästa år eller höja till 200 kr enligt 
styrelsens förslag. 
 
Efter omröstning beslutade mötet att höja medlemsavgiften till 200 kr för 2025.  
 
17. Behandling av frågor väckta av medlemmar 
Inga frågor från medlemmar hade väckts före mötet.  
 
18. Årsmötets avslutande 
Då inga ytterligare frågor förelåg tackade ordförande Arne Axelsson alla närvarande för ett 
konstruktivt och bra möte och förklarade årsmötet avslutat. 
 



Ordförande Per-Owe Ohlsson tackade Arne Axelsson för det utmärkta sätt på vilket han lett mötet. 
Han vände sig sedan till de avgående styrelsemedlemmarna Anders Österlund och Roland Burman 
och tackade på föreningens vägnar för deras mångåriga och uppskattade arbete i styrelsen. 
 

 Norrköping 2024-03-07 
 
 
 
 
 
………………………..         ………………………….      
Gunilla Blank    Arne Axelsson 
Mötessekreterare    Mötesordförande 
 
  
 
 
 
 
 
………………………..   …………………………… 
Jan Noréus   Erik Söderberg 
Justeringsman    Justeringsman 

 
 
 
 

Ordförande inviterade alla till det fika som föreningen bjöd på i anslutning till presentationen efter 
årsmötet som hölls av Jessica Ågren Ohlsson från Norrköpings Flygplats om det kommande 90-
årsfirandet i höst, flygplatsens historia och framtidsplaner.  


